
Behandling	av	ekstraordinære	styresaker	2023	
	

	
Møte	E3	–	18.	oktober	2023	-	bakgrunn:	to	av	styrets	medlemmer;	Jarle	Strandberg	og	Ove	Lundstad,	har	i	løpet	av	
sensommer	og	høst	gitt	beskjed	om	at	de	ønsker	å	trekke	seg	fra	sine	verv	i	NCF.		
	
På	bakgrunn	av	at	to	av	NCFs	styremedlemmer,	av	ulike	grunner,	har	trukket	seg	fra	sine	verv	høsten	2023,	har	
forbundsstyret	i	dag	(18.10)	enstemmig	konstituert	varamedlemmene	Tom	Robertsen	og	Linda	Brattekværne	som	
ordinære	medlemmer	av	NCFs	forbundsstyret.		
	

____________________________________________________________________________________________________	
	
Møte	E2	–	22.	september	2023	–	styret	behandlet	norske	kandidater	til	ICSF	generalforsamling	2023	
	
Referat	fra	ekstraordinært	styremøte	22.09.2023	kl.	17:00	
vedr.	ICSF	Generalforsamling	i	november	2023	
Deltakere	på	Teams	møtet:	Ove,	Tom,	Harald,	Linda,	Terje	og	Marius	
	
Sak	1.	Har	vi	gode	kandidater	til	styret	i	ICSF	som	vi	i	NCF	kan	stille	oss	bak?		
-	Thorgeir	sitter	i	dag	i	styret	i	ICSF	og	leder	av	Fly	Casting	Commission.		
-	Steinar	Røstad	har	sagt	ja	til	å	kunne	gå	inn	i	styret	i	ICSF.		
Styret	er	enstemmig	i	at	vi	innstiller	begge	kandidatene	til	styreverv	i	ICSF	i	denne	rekkefølgen.	
1.	Steinar	Røstad	
2.	Thorgeir	Gustavsen	

	
Sak	2.	Økonomi	-	dersom	NCF	har	1-2	medlemmer	inn	i	styret	i	ICSF		
Styreverv	i	ICSF	krever	deltakelse	på	1-2	fysiske	møter	i	året	-	dagens	budsjett:	20.000,-	ICSF	møtevirksomhet	(dette	skal	
både	dekke	ICSF	styremøter	+	deltakelse	på	generalforsamling	/	kr	10.000	Idrettspolitiske	møter	(sist	nevnte	kun	til	
nasjonale	møter).	Budsjettet	bør	økes	om	vi	skal	ha	2	medlemmer	i	ICSF.	
Styret	er	enig	om	å	øke	budsjettet	til	40-50.000,-	for	deltakelse	i	arbeidet	i	ICSF.	
	
Sak	3.	Andre	saker	som	vi	i	NCF	ønsker	å	spille	inn	til	ICSF?		
Thorgeir	sine	2	saker	som	er	meldt	inn:		
1.	All	activity	groups	(casting,	fly	casting	and	surf	casting)	shall	have	one	member	in	the	board	of	ICSF.	The	reason	for	this,	is	
that	ICSF	will	always	have	the	possibility	to	be	updated	in	all	activities.		
	
2.	It	should	not	be	allowed	to	sit	in	the	same	position	more	than	2	periods	(one	period	is	4-four	years),	in	the	board	of	ICSF.	
The	reason	for	this	is	that	ICSF	need	new	thoughts	and	inspiration	in	the	future.	As	it	is	today,	only	a	few	members	of	the	
board	are	active,	and	no	further	developing	of	our	sports	happens.	It	should	also	be	in	the	interest	of	ICSF	to	have	younger	
people	in	the	board.	New	thinking,	and	so	on.		
	
Terjes	forslag:		
An	election	period	must	be	2	years,	and	not	as	now	with	4	years.	The	reason	for	this	is	that	if	someone	has	been	elected	on	
the	wrong	terms,	then	the	person	in	question	should	not	sit	for	long	before	that	person	is	replaced.	
Forslagene	blir	slik	som	Thorgeir	har	meldt	inn.	Sverige	hadde	Terje	sitt	forslag	på	forrige	ICSF	Generalforsamling	og	som	
ble	avvist	av	ICSF.	Dette	blir	nok	fremmet	igjen	på	neste	Generalforsamling	i	november	2023,	hvis	ikke	så	må	det	nye	
styret	jobbe	videre	med	dette.	
	
4.	Koordinere	kandidater/forslag	med	FNCF?	
Terje	koordinerer	våre	saker	med	de	andre	nordiske	landene.	
*Har	snakket	med	Sverige	og	de	sender	inn	sitt	forslag	direkte	til	ICSF	og	det	samme	gjør	vi	fra	NCF.	
	

__________________________________________________________________________________	
	

	
Møte	E1-23	–	12.	juni	2023	-	protokoll	unntatt	offentlighet.	
Behandling	av	sak	19/23	”Behandling	av	e-post”	
	
	

	
Forbundsstyret	har	hatt	to	særskilte	møter	for	å	diskutere	utvalgsarbeid;	19.	mai	og	18.	september.	
Interne	referater.	
	
Forbundsstyret	nedsatte	eget	utvalg	som	koordinerte	den	norske	deltakelsen	på	US	Open.		
Interne	referater.	


